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1) Godkendelse af dagsorden
ad 1) Der byttes rundt på punkt 5 og 6 således, at “promovering af skole/SFO” diskuteres
først.

2) Godkendelse af referat fra sidste møde
ad 2) Referatet godkendes

3) Ledelsen informerer v/ skoleleder, Mohammed Bibi
ad 3) Orientering om skole

- Orientering om afdelingsleders fratrædelse
- Budget for kommende skoleår: Kommende 0.kl. bliver 2-sporet, hvilket får

økonomiske konsekvenser, der umiddelbart resulterer i forflyttelse af en
børnehaveklasseleder, en pædagog og en lærer. Efterfølgende har en lærer valgt at gå
på pension, hvilket betyder, at der kun bliver tale om forflyttelse af en
børnehaveklasseleder og en pædagog.

- Forflyttelsesprocessen er i gang, og de implicerede medarbejdere har fået besked, og
de får besked om deres nye arbejdsplads torsdag d. 15/4.

- Souschefstillingen slås op snarest muligt og ansættelsesprocessen forventes afsluttet
ved udgangen af juni

- Indledende orientering om næste skoleårets indsatsområder, herunder lejrskoler

4) Planlægning af skoleåret 2021/22 v/ skoleleder, Mohammed Bibi
ad 4) Mohammed informerer bestyrelsen om status for skoleårets planlægning og fremlægger
den procesplan, der arbejdes efter. Det er en procesplan hele personalegruppen også er
bekendt med.
Muligheden for og skolens ønske om at genindføre lejrskoler i et eller andet omfang
diskuteres. Bestyrelsen bakker op om dette ønske og spørger ind til økonomiske prioriteringer.



5) Promovering af skole/SFO
ad 5)
Hvordan sætter skolen fokus på, at der i år er 12 familier, der ikke har valgt distriktskolen i
forbindelse med deres barns skolestart? Skoleleder inviterer senere på foråret de 12 familier
til en kop kaffe og vil i den forbindelse være nysgerrig på, hvad deres bevæggrunde er.
Hensigten med dette er at blive klogere på, om der er noget, vi som skole, kan gøre bedre.
Medlemmer af skolebestyrelsen inviteres med til infomøde for kommende skoleelever, så
skolebestyrelsen får mulighed for at være med inspirere og motivere andre forældre til at
vælge skolen til.
SFO’ens personale vil sammen med afdelingslederen i løbet af foråret lave forskellige tiltag
for at promovere SFO’en efter, at den har været sat på vågeblus pga. corona. Corona har
betydet, at der er en række børn, der er meldt ud af SFO’en. Derfor er det vigtigt, at forældre
og elever bliver gjort opmærksom på det, når SFO’en igen kører som vanligt.
Hvordan styrker vi generelt den positive opmærksomhed på skolen? Generelt oplever vi, at
skolen meget ofte vælges til af forældre og børn også udenfor distriktet. Vi oplever generelt
ikke, at børn flytter væk fra skolen, men vi oplever ofte, at elever vælger skolen til.
Det er vigtigt, at skolen og bestyrelsen har et stærkt samarbejde med lokalsamfundet.
Hvordan kan vi styrke vores profil på sociale medier?
Der nedsættes en arbejdsgruppe, der vil arbejde med formulering af en strategi på området.

6) Forældresamarbejde - hvordan griber vi det an?
ad 6) Hvordan styrker vi det positive fællesskab mellem forældre i en klasse? Hvordan
forpligter vi hinanden positivt til samarbejdet, så vores børn sikres bedst mulig trivsel i
skolen? Forslag om, at skolebestyrelsen besøger forældremøde på kommende 0. årg. og
fortæller om vigtigheden af det stærke forældrefællesskab. Der nedsættes en arbejdsgruppe,
der påtager sig denne opgave. Skolen hjælper gerne med evt. at finde materiale til formålet.

7) Evt.
Ad 7) Er der mulighed for, at testning af eleverne ikke ligger på en fredag? Pt. er det ikke
noget skolen har indflydelse på, men vi vil forespørge på det.


